
Referat 

 

Møde i bestyrelsen for Dansk Bjerg- og Klatreklub 

onsdag den 17. Juni 2020 klokken 18:00-20:00 

 

 
 

 

Tilstede: Camilla, Diana, Jan, Niels, Martin, Morten, Susanne 

Afbud: Filip 

 

1. Godkendelse af dagsorden  
 

2. Orienteringspunkter  

a) Økonomi og budgetopfølgning  
 
Klubben har ikke modtaget tilbagemelding vedr. vores ansøgning for støtte til faste 
udgifter. Ansøgningen er gennemgået af vores revisor og vi forventer at modtage det 
ansøgte beløb.  
 
Camilla udarbejder ansøgning for lønkompensation for juni måned i samarbejde med 
Jan.  
 
Martin havde udarbejdet oversigt over likviditetstræk ved nuværende drift. Vi kan 
fortsætte godt og vel året ud med underskud af samme størrelsesorden.  
 

b) Bevilling fra Team Copenhagen & Talent elite træning i samarbejde med forbundet. 
 
Susanne orienterede om, at klubben har modtaget 100.000 kroner fra team 
Copenhagen i tilskud til talent-elite arbejdet. 
 
Klubben har indgået aftale med forbundet om regionale træningssamlinger for 
talent-elite i Blocs & Walls, Elitetræning var muligt som en undtagelse fra det 
hidtidige forbund mod indendørs idræt. Det var dog overhalet af den generelle 
åbning for indendørs træning. Der var enighed om at vi fortsætter med aftalen trods 
åbning af hallen. Træningssamlingerne lægges så vidt muligt uden for hallens travle 
perioder, idet vi vil skulle afspærre en væg-sektion til aktiviteten.      
 

c) Sommertræf og klubture 
Vi følger som klub myndighedernes anbefalinger. Sommertræf er flyttet fra Frankrig 
til Norge (Turtagrø). Mange aktiviteter på Bornholm.   

 

 



3. Drøftelse 

d) Evaluering af genåbning og næste skridt. 
Erfaringerne med genåbningen af klatrehallerne har været positive. Medlemmerne 
er gode til at følge retningslinjer om hygiejne og afstand. Booking systemet har 
fungeret, og Nicolai har løst de små problemer der har været.  
en oversigt over belægningen de første 10 dage viser at hallen er blevet brugt langt 
fra sin kapacitetsgrænse med restriktioner om antal og afstand. 
 
Der var kommet nye og mindre restriktive retningslinjer fra Kulturministeriet 10. juni 
og efterfølgende 11. juni fra DIF og DGI, der blandt andet giver mulighed for at åbne 
café, omklædning og fitness-området  
 
På baggrund af erfaringerne med de første 10 dages åbning af hallen, de nye 
retningslinjer og belægningstal, var halledelse og bestyrelse enige om at åbne for 
salg og aktivering af medlemskort, 10-turs kort og dagsbiletter samt kurser events 
mv. uden for hallens travle perioder. Der var også enighed om at åbne for café, 
fitness og omklædning.   
 
Halledelsen vil orientere på facebook og hjemmeside. Morten skriver nyhedsbrev. 
    
Enighed om forslag fra halledelse om at lægge halvdelen af efterårets holdtræning 
på Sundholm med henblik på at aflaste Blocs & Walls og for at udnytte de særlige 
træningsmuligheder på Sundholm (overhæng mv). Bemærk behov for rutebyg og 
tilbageførsel af egnede greb til Sundholm. 
 
Planlægning af tidsperioder aftales mellem Halledelsen og Sundholmudvalgets 
formand.    
 
Vi afholder efterårets B&W cups, men afholder ikke Reel Rock.   

 
 

e)   Amager Bakke  

 
▪ Amager Bakke er næsten klar til klatring. Desværre er fonden Amager 

bakke blevet opmærksom på at sikkerhedsnettet til at fange eventuelle 
tabte genstande er underdimensioneret i forhold til sikkerhed for bakkens 
publikum, når de kan passere under klatrevæggen. Fonden er derfor i færd 
med at projektere og bestille et nyt og væsentligt større net.   
 
Indtil nettet er opsat må vi kun klatre multipitch uden for skibakkens 
åbningstid og kun hvis vi organiserer opsyn/vagt nedenfor klatrevæggen 
med henblik at forhindre passage under væggen.  
 
Der vil formentlig være mulighed for at klatre første reblængde også inden 
for Amager Bakkes generelle åbningstid og uden opsyn, så snart der er sat 
en aflåst låge op og FORCE har godkendt låge og et nyopsat gelænder.   
 
Vi tænker på en prismodel hvor det er gratis for medlemmer som har betalt 



måneds eller årsmedlemsskab til brug af DBKK’s haller og udendørs-
boulder. Og hvor andre skal betale for brug af bakken. Morten vil udsende 
oplæg til bestyrelsens godkendelse.   
 
Morten orienterede om at Rune W. har tilbudt at være tovholder for 
rutebyg, topo mv. på Amager Bakke.  
 
 

f) Sundholm -opfølgning på brandtilsyn og brev fra kommunen 
Enighed om at Niels iværksætter gennemgang og eventuel udbedring af el-
installationer og Jan finder byggetilladelser. Morten, Jan og Niels sætter sig sammen 
mhp. skriv til kommunen om hvordan vi har håndteret sagen.  
 
Niels orienterede om at Cathrine har sagt ja til at koordinere rutebyg i Sundholm.  

 
g) Høring om idrætsfaciliteter i tunnelfabrikken i Nordhavn. 

 
Susanne og Martin udarbejder høringssvarmed Morten som afsender.  

 
 

h) Budget 2020 overordnet drøftelse af prioriteter 
Jan og Martin udarbejder revideret budgetforslag til vedtagelse af bestyrelsen på 
første møde efter sommerferien.  
 
Budgetforslaget vil tage udgangspunkt i erfaringerne fra åbningen og en antagelse 
om at der fortsat vil gælde restriktioner i forhold til antal og afstand indtil sommer 
2021. 
 

4. Beslutning 

a. Forlængelse af undtagelse der giver forretningsudvalget mulighed for at nedlægge stillinger (excl. 

Chefen for B&W) – godkendt af bestyrelsen.  

 

b. Datoer for næste møder og normalisering af bestyrelsesmøder (kadence og overholdelse af 

forretningsorden).  

 

Der var enighed om, at bestyrelsesarbejdet med åbning af hallerne og indkaldelsen af personale 

kan vende tilbage til en mere normal gænge – herunder med en mere normal mødekadence og 

overholdelse af forretningsordenen.  Næste møder:  

 

24. august klokken 19 – 21 (+) Bestyrelsesmøde – godkendelse af budget og forberedelse af 

generalforsamling. 

3. september klokken 19. Generalforsamling 

9. september 18:00 bestyrelsesmøde konstituering 

6. oktober 18:00 bestyrelsesmøde  

10. november 18:00 bestyrelsesmøde 

15. december 18:00 bestyrelsesmøde 



   

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

  

 

 
 
 
 
 
 

 


